
Kære Kultur og Fritidsudvalg. 

 

Jeg vil på vegne af Djurslands Rideklub søge om 100.000kr i corona støtte. 

 

Grunden til ansøgningen er, at vi har svært ved at se os ud af nedlukningen og den betydning den har 

fået for os som forening. 

 

Vi kom ud af 2019 med et underskud på ca. 400.000kr, der skyldes blandt andet skifte af daglig leder 

og manglende indtægt forbundet herved. Vi lagde dog en plan for, hvordan vi kom videre og sikrede os 

rideklubben kan eksistere i fremtiden. Vi fulgte denne plan måned for måned, men kunne i løbet af 

efteråret se den smuldre. Vi stod i august med udsigt til et overskud på 50.000kr, men det ser nu ud til 

vi lander et underskud på omkring 100.000kr. 

 

Vi slap rimeligt igennem første nedlukning, da vejret var godt og folk trak udenfor, ligesom de fleste 

blev ved med at betale for at gå til ridning, selvom vi var lukket ned. 

 

Vi har dog tydeligt kunne mærke, at vi ikke har kunne holde på de opstaldede heste, som er en 

betydelig del af økonomien. Flere har valgt at flytte til mindre  steder(private stalde) og begrundet det 

med bedre folde til hestene, men det er ikke et problem vi har haft i samme omfang tidligere år, hvor 

der har været normal undervisning og aktivitet i klubben. 

 

DGI/ DIF har nu 3. runde af coronastøtte pulje åben og her har vi igen søgt. Vi fik de to første gange 

76.600kr samlet og har i 3. omgang søgt om 169.065 kr. 

 

Ved de to foregående ansøgninger har vi fået ca. 1/3 af det ansøgte beløb og de 169.000kr vi nu har 

søgt om, dækker over tabet regnet ud den 31/12-2020 

Så er vi heldige igen at få 1/3 af det ansøgte beløb, har vi stadig et tab i indtægt på mere end 110.000kr 

for 2020. 

 

Da vi regnede igennem, hvor vi ca. landede for 2020, besluttede vi i bestyrelsen, at vi blev nødt til at 

hæve prisen for de opstaldede heste, så vi, selv med færre opstaldere, ville kunne lave et lille overskud i 

2021. Vi skar desuden i lønnen til de 2 ansatte og lavede andre tiltag for at være, så sikre som man kan 

være, på ikke at lave et underskud og lukke klubben. 

 

Vi havde ikke håbet at nedlukningen ville blive forlænget, da vi pt. har ca. 80 medlemmer der har betalt 

kontingent i 2021, mod en forventning på ca. 170 medlemmer. Dette betyder at vi på den konto pt. 

mangler ikke under 21.000kr. 

 

I forhold til undervisningen der er lukket ned, så er der ca. 25 medlemmer der fortsat er tilmeldt 

holdundervisning, selvom det er lukket ned for. Vi mangler her ca. 40 medlemmer i forhold til, hvad 

der normalt er, hvilket til 450kr. pr. mdr. for holdundervisning, giver en manglende indtægt på 

18.000kr pr. måned. Så indtil videre mangler vi 36.000kr bare på holdundervisningen i 2021. 

 

Som jeg startede med at skrive, så kom vi skidt ud af 2019, hvilket gjorde vores egenkapital faldt fra 

638.000kr til 234.000kr, så når vi kigger ind i et underskud på 2020 på ca. 100.000kr, så er der ikke 



meget tilbage. Vi er i løbende dialog med banken, men det er klart, at de ikke er imponerede over vores 

faldende egenkapital og manglende indtægt, hvorfor 100.000kr vil kunne være afgørende i forhold til at 

vende skuden rundt, da vi selvfølgelig tror på, at vi snart får lov at åbne lidt op igen og derved kan 

trække medlemmerne ind i klubben igen. 

 

Med venlig hilsen 

 

Morten A. Martinussen 

Bestyrelsesformand, Djurslands Rideklub 
 


